

2025 Road to Taiwan KOM-Summer

臺灣 KOM 登山王之路-夏季



活動取消公告 Event Cancellation Notice

原訂於 6 月 30 日舉辦「臺灣 KOM 登山王之路-夏季」活動,因近期午後雷陣雨 造成台 8 線邊坡落石及前往花蓮道路土石流等困素,工務單位建議不宜於此時辦 理活動。本會為整體安全考量,故取消辦理本次活動,造成不便,請大家包涵。活 動取消,參加者報名費及代訂項目等,將全額退費。

請於 6 月 30 日前填寫「<u>退費表</u>」,並附銀行存摺封面,於 7 月 7 日起陸續退款, 謝謝大家。

This event was originally scheduled to be held on June 30. However, after recent, severe rockfall on Provincial Highway 8 and mudslides on the road to Hualien, the engineering department recommended that the event should not be held at this time. For overall safety considerations, we have decided to cancel this event. We apologize sincerely for the inconvenience caused.

Registration fees and all other booking items of the participants will be fully refunded.

Please fill out the "Refund Form" before June 30 and attach your bank passbook cover. Refunds will be made starting from July 7. Thank you.

中華民國自行車騎士協會 Taiwan Cyclist Federation 敬上 2025.05.23

您有任何問題 歡迎與我們聯絡 If you have any questions, please contact us

電話:02-89193595 / FB 粉絲專頁: https://www.facebook.com/tcf1999/ Email: service@cyclist.org.tw / 官方 line 網址: https://lin.ee/4X6vzLG